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Onderwerp Parcours Kermisronde 201 7

Betreft het een raadsvoorstet/raadsmededeting

in de cyctus?

Nee

Beleidsterrein Bestuur

Portefeuittehouder T. Theunis

Schriftelijke vraag

Stichting Wielercomité Roosendaal bestaat volgend jaar 85 jaar. B0 keer werd er een wielerkoers

georganiseerd.

Nu de kermis van de Wipwei en Turfberg verdwijnt, zou het traditionele parcours weer in ere kunnen

worden hersteld.

De fractie van de VLP heeft hierover de navolgende vragen;

Kan de Kermisronde in 2017, het jubileumjaar, weer beschikken over het parcours Kade -

Turfberg- Wethouder Lanenstraat- Jan Vermeerlaan - Burg Freijterslaan- Kade?

2. Kan de Stichting Wielercomité Roosendaal rekenen op een veilig parcours, waar eventuele

drem pels worden aangepast?

Namens de fractie van de VLP

John Hertog en Wilbert Brouwers



Wij beantwoorden deze vragen als volgt.

1. Nee, Kermis maakt de komende jaren nog steeds gebruik van het gebied Kade / Kadeplein

inclusief gedeelte van Turfberg.

2. Veiligheid van parcours ligt bij de organisatie zelf . Zoals gebruikelijk zullen wij facilitaire

ondersteuning bieden.

Hoogachtend,

Het college van burgemeester en wethouders,

Namens deze,

Toine Theunis,

Wethouder RO.


